
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders  
Postbus 149  
3840 AC Harderwijk  
 
Betreft: schriftelijke vragen ex artikel 32 van de organisatieverordening van de 
Gemeenteraad van Harderwijk over de wolven problematiek in het Honden 
losloopgebied aan Leuvenumseweg.   
 
Harderwijk, 30 december 2024  
 
Geacht college, 

Het losloopgebied aan de Leuvenumseweg is een geliefde plek voor hondenbezitters in 
Harderwijk. Helaas zien we dat dit gebied steeds minder wordt gebruikt, omdat er een wolf 
rondloopt die eerder een hond heeft doodgebeten. Hoewel het beheer van wolven een taak 
van de provincie is, heeft de gemeente de verantwoordelijkheid om de veiligheid van mens 
en dier binnen onze grenzen te waarborgen. Daarom hebben we 8 vragen over de aanpak 
van dit probleem: 

1. Weet het college dat veel hondenbezitters dit losloopgebied mijden vanwege de 
aanwezigheid van een wolf? 

2. Vindt het college het verantwoord dat een gebied speciaal bedoeld voor honden 
toegankelijk blijft voor wolven, met alle risico’s van dien? 

3. Voelt het college zich verantwoordelijk voor de veiligheid van mens en dier in dit gebied, 
ondanks dat het beleid rond wolven bij de provincie ligt? Welke maatregelen, naast het 
plaatsen van waarschuwingsborden, heeft het college genomen? 

4. Wat heeft het college tot nu toe gedaan of overwogen om hondenbezitters en hun 
honden te beschermen in dit losloopgebied? 

5. Boeren krijgen provinciale subsidies en hulp om hun vee te beschermen tegen wolven. 
Waarom krijgen hondenbezitters in dit losloopgebied geen vergelijkbare bescherming? 
Vindt het college deze aanpak eerlijk? 

6. Is het college bereid om met de provincie te overleggen over maatregelen om wolven te 
weren uit het losloopgebied of andere preventieve oplossingen? Welke mogelijkheden ziet 
het college hiervoor? 

7. Is het college het met ons eens dat hondenrennen in woonwijken niet te vergelijken zijn 
met het grote, natuurlijke losloopgebied aan de Leuvenumseweg? Welke stappen wil het 
college zetten om het tekort aan veilige en ruime losloopgebieden voor honden op te 
lossen? 



 
 

 

8. Wil het college in gesprek gaan met hondenbezitters, de provincie en andere betrokken 
partijen om samen tot een oplossing te komen? Wanneer kan zo’n gesprek plaatsvinden? 

Wij hopen dat het college deze zorgen serieus neemt en snel met oplossingen komt. 

Met vriendelijke groet, 
Bert Holleman raadslid GemeenteBelang Harderwijk-Hierden 

 
 


